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1. Seurakehityspalaveri asiat 

 

1.1 VIESTINTÄ 

 

•  Jakakaa Futisstartti-materiaali kaikkien toimihenkilöiden/joukkueenjohtajien käyttöön. 

FUTISVANHEMMAN STARTTI (futisstartti.fi) Jalkapallojaoston johtokunnan tehtävänä olisi 

tarkastaa Futisstartti-materiaalin sisällöt, jotta ovat jaoston näköisiksi muokattuja. 

 

- Tanjalla materiaali, laitetaan jakoon.  

 

 

•  Erityisesti sisäisen viestinnän selkiyttäminen nousi keskusteluissa KP-V:n jalkapallojaoston 

kehityskohteeksi. Selkeä viestintä helpottaa merkittävästi seuratoimintaa. Ulkoisen viestinnän 

perusperiaatteet voisi olla myös hyvä täsmentää. Vinkkejä löytyy linkistä Seuran viestintäopas - 

seuraohjelma.fi 

 



- vastuunjako jäsenten kesken 

- WhatsApp, jatketaan 

- pelien kuvaaminen, youtube kanava. kuvataan puhelin ständi 

 

 

•  Joukkueenjohtajille olisi hyvä myös dokumentoida ohjeistus seuran toimintaperiaatteista ja 

jojo:n tehtävistä. Joukkueenjohtajaopas - seuraohjelma.fi 

 

- kuka tekee? Joonas tekee 

- palloliiton sivuilla hyviä vinkkejä/pohjia 

- yhteinen kaikille joukkueille ja joukkueen sisällä tarvittava hienosäätö? 

 

 

 

1.2 URHEILUTOMINTA 

 

•  Jalkapallojaoston mission ja vision kirkastaminen. Emoseura määrittelee seuran tehtäväksi          

kaustislaisten monipuolisten liikuttamisen. Jalkapallojaosto haluaa keskustelun perusteella 

tarjota    jalkapalloa mahdollisimman monelle ja mahdollistaa jokaiselle pelaajalle oman 

huippunsa    tavoittelu. Jalkapallojaoston olisi hyvä vielä kirkastaa missiota ja visiota ja kirjata 

ne. 

 

- Mitä me halutaan?  

- kasvattaja seura? kyllä 

 

 

*  Nostitte tapaamisessa esiin, että valmennusta voisi merkittävästi auttaa dokumentaatio mm. 

peluuttamisen perusperiaatteista. Dokumentaatio helpottaa ja ohjaa myös avoimeen, 

rehelliseen ja seurajohtoiseen viestintään vanhempien kanssa. Huomioikaa kaikessa 

dokumentaation muodostuksessa seuran sekä jaoston arvopohja (nämäkin voisi olla hyvä 

määrittää jalkapallojaostolle – ”KP-V:n valmentamisen ja ohjaamisen arvopohja”) 

 

- voiko uusi pelaaja aloittaa suoraan peleistä? pitääkö harjoitella tietynaikaa ja tälle ikätaso! 

yhteinen päätös joukkueen sisällä taitotason mukaan. 

- jos juuri aloittanut olisiko hyötyä/syytä pelata/harjoitella esim. alkuun nuorempien mukana yli 

ikäisenä poikkeusluvalla? ikätaso tälle? kesto, vakio? enempi yli-ikäisyyksiä 

- pienille kentille kun pelaajia paljon miten peluutetaan esim, että ei vaihtopenkillä ole kymmentä 

pelaajaa 5v5 peleissä. palloliitossa suositukset 4v4 4-8, 5v5 5-10, 8v8 8-12. miten karsitaan? 

ilmoittautumisjärjestys, harjoitusosallistuminen? 

- harrastus futista niille, jotka ei halua kilpajoukkueeseen? 

-Muuta? opas jojo yms ohjeet. 



 

*  Kävimme keskustelua mahdollisesti tiiviimmästä seurayhteistyöstä TUS:n, VetU:n ja KP-V:n 

välillä. Tapaamisessa keskustelimme KP-V:n pelaajakehityksen ja harrastamisen 

mahdollistamisen haasteista, jotka alkavat melko pienien pelaajamäärien vuoksi yleensä 8v8-

kentälle siirryttäessä, mutta viimeistään 11v11- vaiheessa. Keskustelkaa jaostossa 

pelaajapolusta ja ajatuksistanne yhteistyön suhteen. Seuravastaavan mukaan syntyvyys 

Kaustisella on viime vuosina ollut n. 50 lasta vuodessa -> mitkä ovat ne keinot, joilla jalkapallo 

saadaan pidettyä vahvana tällä alueella? Keskustelua jatketaan seuraavassa 

seurakehitystapaamisessa. 

- kevyt vihreä valo 

 

 

 

•  Valmentajalistauksen/valmentajarekisterin luominen. Dokumentista olisi hyvä selvitä 

valmentajien koulutustasot ja seuraavat koulutukset. Tämä auttaa teitä tarjoamaan oikeita 

koulutuksia valmentajillenne. KP-V:ssä on todella hyvin käyty Futisvalmentajan startti -

koulutuksia ja keskustelun perusteella se on teille tärkeää. 

 

- Joonas hoitaa tämän 

 

   1.3 Jatkot 

         

        •   Seuraava seurakehitystapaaminen keskiviikkona 7.9.2022 klo 13:00 KP-V:n toimisto 

 

 

 

 

2. Jaoston varainkeruu 

 

 

-s ryhmä bonusostot seuralle/jaostolle/joukkueelle ota yhteys Tanjaan 

              - joukkue budjetoi esim. 100€ jaostoon. päätetty 

3. Maalivahti treenit 

-sunnuntaille klo 13 alkaen? 

 

4. Muut asiat 

-festivaali cup 2023 Marian porukka aloittaa 

 



 


